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BRM. 0012.1.9.2024                     

 

 

Protokół nr 1/2024 

z posiedzenia roboczego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola 

     w dniu 31 maja 2024 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w sali  im. Karola Musioła w opolskim 

ratuszu i trwało od godz. 08.00 do godz. 08.33.                 

Posiedzeniu przewodniczył radny Marek Kawa, przewodniczący Komisji. W chwili 

stwierdzenia prawomocności posiedzenia Komisji uczestniczyło w nim 6 członków Komisji 

(radni: Marek Kawa, Dariusz Chwist, Tobiasz Gajda, Izabela Król, Przemysław Pospieszyński 

i Tomasz Wróbel).  

Listę obecności członków Komisji załącza się do protokołu. 

Członkowie Komisji procedowali nad wersją roboczą protokołu kontroli ,,Wykonanie 

budżetu miasta Opola za 2023 rok”. Radni skupili się głównie na omawianiu zaleceń 

pokontrolnych.   

W dyskusji nad zaleceniami udział wzięli radni: Marek Kawa, Dariusz Chwist, Tobiasz 

Gajda, Izabela Król, Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel. 

 

Radni przystąpili do głosowania nad zaleceniami pokontrolnymi:  

 

1. Zaleca się kontynuowanie działań powstrzymywania tempa zadłużenia miasta. 

 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 6 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Dariusz 

Chwist, Tobiasz Gajda, Izabela Król, Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel. 

 

2. Zaleca się, podczas konstruowania kolejnego budżetu, aby rozbić na poszczególne zadania 

koszty funkcjonowania Straży Miejskiej, podobnie jak w innych działach. 

 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 6 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Dariusz 

Chwist, Tobiasz Gajda, Izabela Król, Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel. 

 

3.  W związku z wyszczególnieniem wydatków remontowych w oświacie – zaleca się, aby taki 

sam system nazewnictwa stosować także w innych wydatkach określonych jako remontowe. 

 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 6 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Dariusz 

Chwist, Tobiasz Gajda, Izabela Król, Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel. 

 

4. W kontekście sukcesów sportowych zaleca się zwiększyć i urealnić budżet przy dotacjach 

jednorocznych i wieloletnich, w związku z inflacją i kosztami funkcjonowania. 
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Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 6 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Dariusz 

Chwist, Tobiasz Gajda, Izabela Król, Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel. 

 

5. Zaleca się zwiększać stypendia motywujące - za osiągnięcia w nauce opolskich uczniów. 

 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 6 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Dariusz 

Chwist, Tobiasz Gajda, Izabela Król, Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel. 

 

6. Zaleca się, wyszczególniać wszystkie wydatki bieżące związane z działalnością promocyjną 

miasta Opola. 

 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 6 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Dariusz 

Chwist, Tobiasz Gajda, Izabela Król, Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel. 

 

7. Zaleca się bardziej aktywnie sprowadzać repatriantów do Opola, zwłaszcza pod kątem 

zawodów borykających się z brakami kadrowymi w Opolu.  

 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 6 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Dariusz 

Chwist, Tobiasz Gajda, Izabela Król, Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel. 

 

 

Przewodniczący Komisji radny Marek Kawa poprosił członków Komisji o podpisanie 

ostatecznej wersji protokołu do dnia 4 czerwca br.  

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

                  Radny Marek Kawa 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


